

去教會穿最合適的衣服

The Right Clothes for Church

講員 **Speaker** : 柯達文牧師 Pastor David Clotfelter

日期 Date : 六月三日 June 3, 2018

經文 **Verse** : 歌羅西書三章 12-15 節

主旨 **Theme** : 因為我們是蒙愛的，我們也應該愛其他人。Because we are loved, we must love.

一、 恩典的衣服

The Garments of Grace

1. Compassionate Hearts 憐憫的心

2. Kindness 恩慈

提摩太後書二章 24 節「然而主的僕人不可爭競，只要溫溫和和地待眾人，善於教導，存心忍耐」

“And the Lord’s servant must not be quarrelsome but must be kind to everyone, able to teach, not resentful.” (2 Timothy 2:24)

3. Humility 謙虛

馬太福音十一章 29 節「我心裡柔和謙卑，你們當負我的軛，學我的樣式；這樣，你們心裡就必得享安息。」

“Take my yoke upon you, and learn from me, for I am gentle and lowly in heart, and you will find rest for your souls.” (Matthew 11:29)

4. Meekness 溫柔

5. Patience 忍耐

馬太福音十八章 22 節「耶穌說：『我對你說，不是到七次，乃是到七十個七次。』」

“Peter asked, ‘How many times should I forgive my brother? Up to 7 times?’ Jesus answered, ‘I tell you, not seven times, but seventy-seven times.’” (Matthew 18:22)

二、 使所有品格相容在一起的: 愛

The Virtue That Holds All Things Together: Love

歌羅西書三章 14 節「在这一切之外，要存著愛心，愛心就是聯絡全德的。」

“And over all these virtues put on love, which binds them all together in perfect unity.”
(Colossians 3:14)

三、 這些品格需要在群體中實際操練

These Virtues Must be Practiced in Community!

反思及討論 Reflection and Discussion :

1. 這禮拜有沒有哪個人際關係是你可以用上面說到的這些品格來改善的？
What relationship can you improve this week by pursuing these virtues?
2. 你可以用什麼方式更多的參與教會，能使你在這些品格上更多成長？
How can you become more involved in the church, so that you can grow in these virtues?
3. 默想耶穌是如何展現這些品格的。正因為他是這樣的，我們才可能得救！
Meditate on how Jesus exemplifies all these virtues. Because he is this way, we can have salvation!